

SIRUBA

銀箭牌
WWW.SIRUBA.COM



You Tube



YOUKU



C007KP | Series

高 速 绷 缝 机

High Speed Cylinder Bed Interlock Stitch Machine



C007KP/UTP



KAULIN

CO07KP | 针棒与勾针的新油封结构 New Oil Sealing Technology

新的油封设计强化了机构的油附着力，减少了润滑油甩出。同时使用高耐磨材料，显著提高性能及耐久性。

New oil sealing structure used on needle bar and looper mechanism can efficiently avoid oil splash. New wear-resistant material also enhances performance and durability.



内缩式床台

缝制物更靠近针孔，车缝定位精准，车缝时更加顺畅就手

The Recessed Machine Bed

With the recessed machine bed, sewing material comes closer to the needle hole, thus provides more precise easier, and smoother sewing.



新设计上下切刀组

新设计气、电动上下切刀组，出刀稳定精确，切线俐落，调整容易

New-Designed Top and Under Trimmer

The new-designed pneumatic, electric top & under knife combination have fast, stable and precise. Trims thread neatly. Handy operation, easy to adjust.



短筒座的设计

操作性能优越，可因应广泛的饰盖缝纫工程，增加延伸盖就可以车缝包边或包带之缝纫工程

Recessed Cylinder Bed

The recessed cylinder bed on the front cover is shortened. The short cylinder has superior operating performance, which can be applied to the extensive covering seam. Hemming or wrapping can be sewed just by increasing the extended cover.



双天秤挑线控线组

全新双天秤挑线控线组的设计，缝制厚、薄布料皆适用，车缝适用范围更广，适用性更高

Dual Thread Take-up Mechanism

The brand new design of dual thread take-up lever thread tension combination is ideal for both heavy and light fabric. Sewing applicable range is wider and the applicability is higher.

- 中厚布料 (Medium heavy fabric)
- 薄布料 (Light fabric)